
Referat fra SU møte 24. September 18

Tilstede: Jan E. Bjerke, Leif Jansson, Jørn  Antonsen og Håkon Rokne

Sak 1 / 2018: Det har vært noen brøyteskader i vinter og noen av disse skadene har det tat  ang 
tid å  åå  gjoort noe /edp ga /ang ende ruttine.  aar dere i aas en ruttine åor hvordan hå ndtere 
skader? Vi ønsker gjoerne en åe  es ruttine 

Forslag til rutine og tiltak; Åsjordet  legger ut info om at man må varsle så tidlig som mulig og 
gjerne legge ved bilde. Vi melder videre til BBS som da fkser via sin vaktmestertjeneste. Om det 
er kommunen som står for skadene må man ta dete direkte med dem. (ulbråten faktureres ikke,
med mindre det skulle oppstå noe ekstraordinært).

Sak 2 / 2018: Garasjoe: Det har vært noen s ørs/å   o/ /o ed//otorsykke  
 arkering/vinter agring eter det ko/ o    arkering åorbutdt  a  er i Østenga  avi ke /ut igheter 
har beboere ti  å   arkere MC utteno/ egen  arkerings  ass?

Eget rom ved innkjøringen av garasjen til epleeagen. Der kan mc vinterlagres/parkeres og det tas
300kr i depositum på nøkkel. Finner alternative rom dersom det viser seg å være beeov for mc 
parkering utover dagens kapasitet.

Det setes opp lapp vedsiden av parkering forbudt med info om evor MC kan parkeres. 

Sak 2.1 / 2018: Dis onerer aærut/ ko//utne noen   asser?

Kommunale trygdeboliger disponerer ca 12 plasser. 

Sak 3 / 2018: Noen fere trær i Nerhavna har b it åe t  ave/ har git ti  ate se ti  dete?

Ingen vet. En fra kommunen? 

Sak 4 / 2018: Renovasjon: Se på evilke av BBS områder som vi eventuelt kan få benyte. Tegn opp
og ta et møte med BBS. Om det kan bedre situasjonen med fellesoppstilling av søppel, kan dete 
være en muligeet. Eter dete tar vi et møte med kommunen for å få bekrefelse på at skisserte 
løsninger vil bli akseptert.

Sak 5 / 2018: Fjerne rot fra parkeringsplasser. Nyt skriv som deles ut til de det gjelder. Det 
eneste som er lov å lagre er dekk. Vedlikeeoldsguta rydder plassen dersom den som disponerer 
ikke gjør det og sender regning.

Sak 6 / 2018: Anticimex. Får Åsjordet en egen rapport? Vi antar nei. Ingen grunn til at Åsjordet 
skal ea en egen avtale. Dete går inn i fordelingsnøkkelen.

Sak 7 / 2018: Felles vaskeordning med BBS for søppeldunker. Sjekke kum i Saubakken og 
Nereavna om de er egnet for vask.

Sak 8 / 2018: Piletreet ved Rognebærstien//stenga er sykt og det er fare for at grener knekker. 
Det er også en klynge trær/busker ret ved siden av som ikke er noe særlig pene. Sender ut 
naboundersøkelse på eva som ønskes gjort med området. Det setes også opp bånd for å 
markere de aktuelle trærne slik at det ikke er noen missforståelser om evilke det gjelder.



/vrige notater: Vi diskuterte renovasjonsordningen og kom frem til at vi ear mye å utsete på 
evordan vi blir beeandlet av bærum kommune.
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